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Betreft: Bezwaar toekomstige inzameling oud papier

Geachte mr. S.K. Dijkstra,

Er ligt een raadsvoorstel om de inzameling van het oud papier in Burdaard in de toekomst te veranderen. Op 
dit moment wordt het oud papier op een centrale plek in het dorp verzameld door vrijwilligers. U wilt toe naar 
het invoeren van een minicontainer per huishouding en dus afschaffing van de centrale inzameling.

Als school willen wij bezwaar aantekenen tegen dit voorstel.

Hier hebben we onderstaande redenen voor:
1. Het verzamelen van het oud papier zorgt voor verbinding in het dorp. Dorpsbewoners brengen het 

oud papier naar de papiercontainer die op een centrale plek in het dorp staat. Oudere bewoners 
worden geholpen door jongere bewoners, mensen ontmoeten elkaar en zorgen er gezamenlijk voor 
dat de plek waar de container staat netjes blijft. Ontstaan er problemen, wordt dit gezamenlijk als 
dorp opgepakt en opgelost. Het zou ontzettend jammer zijn als het dorp deze activiteit moet missen, 
want een stukje verbinding en betrokkenheid gaat hierdoor verloren.

2. Als school organiseren we het inzamelen van dit oud papier al een aantal jaren. We vinden het heel 
erg belangrijk om de verbinding met het dorp te hebben. Burgerschap hebben we hoog in het vaandel. 
Het verzamelen van het oud papier is een onderdeel van deze verbinding tussen school en dorp. De 
leerlingen van groep 7/8 brengen het oud papier naar de centrale plek en houden dit netjes. Ook 
helpen zij op de zaterdagen met de algemene inzameling. De betrokkenheid tussen school en dorp 
wordt door o.a. het inzamelen van het oud papier op deze manier vergroot en het zou zonde zijn als 
dit verloren gaat.

3. Als school krijgen wij ook altijd de financiële vergoeding van het oud papier dat ingezameld is. Van 
deze vergoeding kunnen we als school extra dingen aanschaffen of organiseren wat ten goede komt 
aan de ontwikkeling van onze leerlingen. Helemaal in deze tijd van Corona is het belangrijk om te 
investeren in methodes, ICT en materialen om de leerlingen zo optimaal mogelijk te kunnen 
begeleiden. De financiën vanuit school zijn daarin niet doeltreffend genoeg en juist de inkomsten 
vanuit het oud papier maken dat we dit als school kunnen realiseren. Dus deze inkomsten willen we 
graag niet kwijt. Onze kinderen zijn de toekomst!

Mede namens de Schoolcommissie en Medezeggenschapsraad van CBS De Welle vragen we u om het 
raadsvoorstel niet definitief te maken, maar het inzamelen van het oud papier op de manier te behouden zoals 
het nu ook gaat. 

Met vriendelijke groet,

---
Schoolleider CBS De Welle

Namens de Medezeggenschapsraad: ---
Namens de Schoolcommissie: --- 


